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S K R A Ć E N I  Z A P I S N I K

            sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 21.04.2010. godine u 
19,00 sati u maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini

SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:
Mladen Gregurović, Viktorija Mikša, Zdravko Presečki, Danko Hršak, Dragutin Benc, Josip
Kozina, Zoran Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko,
Nenad Sikirica, Danijel Klasić, Mirko Koret, Štefanija Družinec, Vladimir Bajcer,  Branko
Kunštek, Robert Cerovečki

OPRAVDANO ODSUTNA:
Zdenka Grilec

OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:
Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, Josip Pelin, zamjenik gradonačelnika, Boris
Bočkaj, zamjenik gradonačelnika,Viktorija Krleža, ravnateljica POU Krapina, Ksenija Ostojić,
ravnateljica Dječjeg vrtića “Gustav Krklec” Krapina, Snježana Pelin, v.d.pročelnica, Vlasta
Bočkaj, v.d.pročelnica, Jelena Milčić, v.d.pročelnica, Miroslav Ivić,v.d. pročelnik, Branka
Stipić, voditelj zapisnika te predstavnici medija.

Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 7. sjednicu Gradskog vijeća Grada
Krapine, pozdravlja sve prisutne , konstatira nakon izvršene prozivke, da sjednici
prisustvuje dovoljan broj članova gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane
odluke, kao i drugi akti.

Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović čita prijedlog dnevnog reda današnje
sjednice koji su članovi vijeća primili uz poziv te je nakon kraće rasprave konstatirao, da je
jednoglasno usvojen dnevni red kako su članovi gradskog vijeća primili uz pozive i radni
materijal za današnju sjednicu.

T O Č K A  1. 

PITANJA I PRIJEDLOZI

1. Član gradskog vijeća g.Koret Mirko postavio je slijedeća pitanja  

a) kada će se sanirati ceste i ulice u Gradu Krapini, npr. ulica Matije Gupca prema naselju 
Strahinje je u vrlo lošem stanju, a kako tom cestom djeca idu u školu postoji velika 
opasnost da im se nešto dogodi, pa predlaže da se ista sanira, da se izgradi nogostup 

b) sanacija ulice Živka Vukasovića je bila dva puta u programu MO Krapina, ali do danas 
nije ništa učinjeno, osim što postoji jedan sloj asfalta

c) u ulici Andrije Hebranga ( cesta ispod groblja prema Radoboju, cca 200 m) nema 
nogostupa, pješaka ima puno, a ista je vrlo prometna, pa predlaže da se i u tom dijelu 
Grada izgradi nogostup 

d) kada će se sanirati deponij smeća u Strahinju,  na koji je u više navarata upozoravao,  
a koji se još povećao 

e) nadalje je dao svoj prijedlog, a odnosi se na postavu znakova i putokaza za nalazište 
Hušnjakovo, jer je bilo rečeno da će se isti postaviti, no on i dalje primjećuje da 
mnogobrojni turisti lutaju odnosno ne pronalaze pravi put do nalazišta
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Gradonačelnik grada Krapine g.Josip Horvat odgovorio je članu vijeća g.Koretu, da su neka 
pitanja u ingerenciji MO Krapina. Isto tako je napomenuo, da je ulica Andrije Hebranga 
županijska cesta . Nadalje je odgovorio, da je uređenje ulice od Wohlovog mosta prema 
naselju Strahinje u planu, napomenuo je, da tu treba rekonstruirati kompletnu infrastrukturu ( 
voda, struja, plin) te da ti radovi iznose cca 530.000 kuna. Kako za sada za isto nema
sredstva, ta će se cesta isfrezati, te će se staviti novi sloj asfalta, dok se financijska situacija 
ne popravi i ne steknu uvjeti za izmjenu cjelokupne infrastrukture. Što se tiče divljih deponija, 
napomenuo je, da je Grad Krapina sanirao najviše divljih deponija, no problem ostaju rubni 
dijelovi Grada, gdje se i dalje stvaraju deponiji, oni se očiste, ali građani i dalje nastave na ta 
mjesta odlagati smeće.
Nadalje je odgovorio na pitanje što se tiče  postave prometnih znakova i putokaza, a koje se
odnose se na državne i županijske ceste te je istakao, da Grad može samo sugerirati istima da 
na svoje ceste postave znakove i putokaze za određene ustanove odnosno, da isprave 
oznaku udaljenosti do određene ustanove.

2. Član gradskog vijeća g.Sikirica Nenad istakao je slijedeće: 

a) zašto na današnjoj sjednici nema kao točke dnevnog reda rasprave o izvješću o radu 
poduzeća „Krakom“ Krapina odnosno da li gradonačelnik za tu točku misli sazvati 
izvanrednu sjednicu gradskog vijeća. Isto tako je predložio, da se na sjednicu gradskog 
vijeća na kojoj će se raspravljati izvješće „Krakom-a“ pozovu svi direktori poduzeća, 
bivši i sadašnji. Nadalje je predsjedniku gradskog vijeća predao pitanja u pismenom 
obliku, na koja  traži odgovor u pismenom obliku

b) moli odgovor da li su se poduzele kakove radnje oko paralelne ceste koja je trebala biti 
gotova još 2007. godine te da li se radi na rješenju uređenja raskršća u Velikoj Vesi –
kod Ruke

c) postavio je pitanje da li gradonačelnik Grada Krapine može utjecati na ubrzanje 
sanacije tunela  kako bi se smanjio promet kroz sam Grad Krapinu

Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče poduzeća „Krakom“, ono će svoje izvješće o radu 
predati u zakonskom roku, a što se tiče pozivanja svih direktora na sjednicu gradskog vijeća, 
istakao je da  poduzeće „Krakom“ ima direktora, koji će prisustvovati sjednici i dati odgovore na 
sva postavljena pitanja. Nadalje je napomenuo, da prema njegovom saznanju projektna 
dokumentacija za raskršće kod Ruke će biti vrlo brzo gotova, a što se tiče sanacije tunela, on 
će biti saniran prema ugovorenom roku.U svezi odgovora za paralelnu cestu, gradonačelnik je 
ponovno upoznao članove vijeća, da je još 2003. godine tadašnji ministar Čačić rekao, da 
paralelne ceste između Zaboke i Krapine ne treba.

3. Član gradskog vijeća g.Bajcer Vladimir napomenuo je slijedeće: 

a) da li je NK „Zagorec“ dao u podzakup zemljište Paraglajederima da si  naprave kućicu i 
na koji način se ista kućica priključila na javnu rasvjetu

b) da li se u Gradu razmišlja o završetku kino dvorane

Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče izgradnje kućice od strane Paraglajdera, tražena je 
suglasnost od Grada koja je i dobivena, a što se tiče priključenja na rasvjetu, isto će se ispitati. 
Nadalje je istaknuo, da dvoranu imamo, a za završetak one druge još treba cca 10 do 12 
miliona kuna, te bi za isto trebalo pronaći druge izvore financiranja.
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4. Članica gradskog vijeća gđa.Družinec Štefanija istakla je slijedeće: 

a) na prošloj sjednici je zapisnički konstatirano da će se dostaviti u pismenom obliku 
izvješće o radu slobodne zone, ali  isto nije učinjeno, pa traži odgovor

b) postavlja pitanje što se poduzelo   po pitanju prodaje Šemničkih Toplica

Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče dostave izvješća za slobodnu zonu, izvješće će se 
dostaviti, ali za sada nismo primili sve podatke. Isto tako obavijestio je članove vijeća, da je bio 
raspisan natječaj za prodaju lokaliteta Šemničkih Toplica, ali na isti se nije nitko javio.

5. Član gradskog vijeća g.Klasić Danijel postavio je slijedeća pitanja: 

-  vezano za otvorenje muzeja na Hušnjakovom, da li se netko smatra odgovornim za kolaps 
sa posjetiteljima koji se dogodio drugi dan po otvorenju muzeja te da li Grad ima kakove 
projekte koji se odnose na uređenje oko nalazišta, kako ne bi opet ostali zatečeni. Isto tako je 
predložio, da se  pita i druge ljude koji su voljni pomoći oko osmišljavanja uređenja lokaliteta 
nalazišta Hušnjakovo.  Nadalje je postavio pitanje, kako se moglo dogoditi da Turistička 
zajednica Grada na dan kad je Grad bio pun posjetitelja bude zatvorena, a trebala bi biti 
nositelj cjelokupnog turizma u Gradu

Gradonačelnik je odgovorio, da kolapsa nije bilo, jer su to neki mediji tako prenjeli,  da  se 
stvorio taj dojam . Napomenuo je, da je u svemu tome bitno, da se ništa nije dogodilo, te 
prema sadašnjim podacima, muzej kroz vikend posjeti cca 1.500 ljudi, pa se iz tih podataka 
vidi, kako se onakav dan više neće ponoviti što se tiče posjetitelja. Istakao je, da je greška bila 
ta, što je ulaz bio za sve besplatan, pa je iz tog razloga došla tolika masa ljudi u Grad. Muzej je 
projektiran na način, da ga svakih 30 minuta posjeti cca 20 ljudi, pa svi daljnji vikendi 
zadovoljavaju potrebe posjetitelja. Isto tako je u svom izlaganju napomenuo,  da se pripremaju 
projekti za nabavu autohtonih kućica, u kojima bi se prodavali izvorni suveniri. U svom 
izlaganju osvrnuo se na čišćenje i uređenje okoliša nalazišta, koje se nije vršilo godinama, pa 
je Grad pokrenuo inicijativu u suradnji sa Hrvatskim šumama i ZAR-om, kako bi se prišlo 
uređenju dječjeg igrališta, potom uređenju jezera Dolac dok će Turistička zajednica postaviti 
table koje će označavati pješačke staze do jezera Dolac i dalje.

Zamjenik Pelin Josip istakao je, da pitanje člana vijeća g.Klasića shvaća kao prijedlog te 
predlaže da svi govorimo malo pozitivnije, jer proces oko sadržaja Muzeja treba razvijati ne 
samo u ovoj godini već u više godina. Također je napomenuo, da će Grad objediniti projekte i 
dati priliku privatnim investitorima da istaknu svoje ideje, a isto tako je mišljenja, da Grad treba 
njegovati stil Nalazišta, ali i da će poduzetnici imati smisla za taj biser.

T O Č K A  2. 

Usvajanje skraćenog zapsinika sa 6.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 

Predsjednik gradskog vijeća g. Zoran Gregurović je istakao, da su skraćeni zapisnik sa
6.sjednice članovi vijeća primili uz radni materijal za današnju sjednicu te otvara raspravu.

Član vijeća g.Klasić Danijel je konstatirao, da u skraćenom zapisniku sa 6.sjednice nije 
naveden pod prisutnima na sjednici, a bio je, pa moli ispravak, što je predsjednik gradskog 
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vijeća i konstatirao  te je jednoglasno odlučeno,  da će se ispraviti skraćeni zapisnik sa 
6.sjednice u tom dijelu.

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K

Usvaja se skraćeni zapisnik sa 6.sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog Zaključka, s tim da se u tekstu pod „PRISUTNI NA SJEDNICI“ doda „Danijel 
Klasić“ te da se u Zaključku pod toč.6. isprave brojevi ispred članova odnosno da se napišu 
brojevi od 1 do 7.

T O Č K A 3.

Donošenje Odluke o dopuni Odluke o socijalnoj skrbi

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20.04.2010. godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A

             D o n o s i se Odluka o dopuni Odluke o socijalnoj skrbi u tekstu koji čini sastavni dio
zapisnika.

T O Č K A  4.

Donošenje Analize stanja i smjernica razvoja sustava zaštite i spašavanja Grada Krapine

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20.04.2010. godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Analize stanja i smjernica te je u navedenom tekstu uputio Gradskom
vijeću Grada Krapine na donošenje.
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A

          D o n o s i se Analiza stanja i smjernica razvoja sustava zaštite i spašavanja Grada 
Krapine u tekstu koji čini sastavni dio zapisnika.

T O Č K A 5.

Donošenje Odluke o prijenosu osnivačkih prava i poslovnog udjela Grada Krapine u
društvu Krapinsko - zagorski aerodrom d.o.o.

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20.04.2010. godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
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Krapine na donošenje.

Zamjenik g.Pelin dao je kratku informaciju o razlozima zbog kojih se donosi ova Odluka. 
Napomenuo je, da u ugovoru stoji,  da su osnivači dužni financirati hladni pogon društva te da 
KZŽ traži da osnivači sudjeluju i u financiranju troškova režija. Istakao je, da bi to bilo cca 
100.000 kuna godišnje, jer je vrijednost projekta oko 60 miliona kuna te ističe, za Grad bi to 
značilo dodatno financijsko opterećenje, a i ne vidi se neka direktna korist za Grad.  Isto tako 
je obavijestio članove vijeća, da osim Grada Zaboka, istu odluku,  će donijeti ostali osnivači.  

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A

Članak 1.

Grad Krapina prenosi svoja osnivačka prava i poslovni udjel u društvu Krapinsko – zagorski
aerodrom d.o.o. za športsko turističku djelatnost Krapina, Magistratska 1, OIB:
74828960258, koji iznosi 6.000,00 kn, na Krapinsko- zagorsku županiju.

Članak 2.

Krapinsko- zagorska županija i Grad Krapina će zaključiti ugovor o prijenosu poslovnog
udjela u obliku javnobilježničkog akta, a potpisat će i sve druge akte u vezi s provedbom ove
odluke, u skladu s odredbama Zakona o trgovačkim društvima radi izvršenja točke 1. ove
odluke.
Krapinsko- zagorska županija dužna je na račun Grada Krapine isplatiti iznos utvrđen čl. 1.
ove Odluke u roku od 30 dana od dana zaključivanja ugovora iz st. 1. ovog članka i uplatiti
dodanu vrijednost od 3.480,00 kn, odnosno ukupno 9.480,00 kn.

Članak 3.

Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Krapine, Josip Horvat, za poduzimanje svih potrebnih
radnji i aktivnosti za donošenje i potpisivanja svih potrebnih akata radi provedbe ove odluke.

Članak 4.

Ova odluka objavit će se u „Službenom glasniku“ Grada Krapine

T O Č K A  6.

Financijsko izvješće i izvještaj o radu Pučkog otvorenog učilišta Krapina za 2009. godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović pozdravio je ravnateljicu Pučkog otvorenog učilišta 
te istakao da su članovi vijeća izvješće primili uz radni materijal za današnju sjednicu pa o 
istom otvara raspravu.

Kako nije bilo nikakovih pitanja ni prijedloga konstatirao je  da se donosi slijedeći

Z A K L J U Č A K

Prima se na znanje Financijsko izvješće i izvještaj o radu Pučkog otvorenog učilišta Krapina za 
2009. godinu u tekstu koji čini sastavni dio ovog skraćenog zapisnika.
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T O Č K A  7.

Financijsko izvješće i izvještaj o radu Dječjeg vrtića „Gustav Krklec“ Krapina za 2009. 
godinu

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović pozdravio je ravnateljicu Dječjeg vrtića „Gustav 
Krklec“ Krapina  te istakao da su članovi vijeća izvješće primili uz radni materijal za današnju 
sjednicu pa o istom otvara raspravu.

Kako nije bilo nikakovih pitanja ni prijedloga konstatirao je  da se donosi slijedeći

Z A K L J U Č A K

Prima se na znanje Financijsko izvješće i izvještaj o radu Dječjeg vrtića „Gustav Krklec“ 
Krapina za 2009. godinu u tekstu koji čini sastavni dio ovog skraćenog zapisnika.

T O Č K A  8.

Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Krapine za 2009. godinu

Predsjednik Odbora za financije i proračun upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor 
na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o prijedlogu 
Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada za 2009. godinu te je u navedenom tekstu 
uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Kratko obrazloženje o gore navedeno točci dnevnog reda dao je gradonačelnik, a sve prema 
tekstu obrazloženja koje su članovi vijeća primili uz radni materij ove točke.

Predsjednik vijeća g.Gregurović je istakao kako više nema pitanja i prijedloga te je nakon 
provedenog glasovanja konstatirao da je sa 10 glasova ZA, 8 glasova SUZDRŽANA donijet 
slijedeći 

Z A K L J U Č A K

D o n o s i  se Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Krapine za 2009. godinu u tekstu 
koji čini sastavi dio ovog skraćenog zapisnika.

T O Č K A  9.

Informacija o aktivnostima u gospodarskoj zoni „Nova Krapina“ Zapad 

Predsjednik gradskog vijeća g.Gregurović, obavijestio je članove vijeća da su uz radni materijal 
za današnju sjednicu primili Informaciju o aktivnostima koja je izrađena na  temelju pisanog 
traženja članova vijeća te o istoj otvara raspravu.
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Članica gradskog vijeća gđa.Družinec  je postavila pitanje,  što će se dogoditi sa 
poduzetnicima kojima je rok za gradnju istekao, kao i da li se rok može produljiti ili će im se to 
zemljište oduzeti te prodati drugom investitoru.

Gradonačelnik je odgovorio, da su dva poduzetnika zatražila prolongaciju za 1 godinu i to im je 
odobreno. Isto tako je napomenuo, da se iz Izvješća vidi sve, što  je uloženo i što je 
napravljeno, tko financira i kad , pa predlaže, da se sada, nakon dobivanja Izvješća  o 
gospodarskoj zoni na sjednici raspavlja argumentirano.

Kako dalje nije bilo nikakovih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je konstatirao 
da je donijet slijedeći

Z A K L J U Č  A K

P r i m a  se na znanje Informacija o aktivnostima u gospodarskoj zoni „Nova Krapina“ Zapad u 
tekstu koji čini sastavni dio ovog skraćenog zapisnika.

T O Č K A 10.

Donošenje Odluke o imenovanju članova Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta
Krapina

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da
je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20.04.2010. godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje.
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor na
svojoj sjednici održanoj dana 21.04.2010. godine u 18,30 sati raspravljao o prijedlogu Odluke
te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Član gradskog vijeća g.Koret je istakao, da protiv predloženih nema ništa, ali do sada je bila 
praksa, da u upravnom vijeću 1 član bude član gradskog vijeća, pa predlaže da i dalje bude 
tako.

Nakon kraće rasprave sa 10 glasova ZA, 7 glasova PROTIV i 1 glas SUZDRŽAN je donijeta
slijedeća

O D L U K U
o imenovanju članova u Upravno vijeće Pučkog otvorenog

učilišta Krapina

Članak 1.
1. U Upravno vijeće Pučkog otvorenog učilišta Krapina od strane osnivača i m e n u j u
se:
Žarko Tušek, za predsjednika
Danijel Pavić, za člana

Članak 2.
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2. Ova Odluka stupa na snagu 8 dana od dana objave, a objavit će se u Službenom
glasniku Grada Krapine.

T O Č K A 11.

Donošenje Odluke o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice Krapina

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20.04.2010. godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje.

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor na
svojoj sjednici održanoj dana 21.04.2010. godine u 18,30 sati raspravljao o prijedlogu Odluke
te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Zamjenik predsjednika gradskog vijeća g.Kučko Branko je u svojoj raspravi istakao, da će 
oporbeni članovi gradskog vijeća glasati protiv ovakove odluke, jer bio bi red, da se za 
predloženu ravnateljicu u materijalu dobio i njezin životopis, da se zna o kome se glasa, pa 
predlaže da se ova točka skine s dnevnog reda i ostavi za sljedeću sjednicu.

Nakon kraće rasprave sa 10 glasova ZA, 5 glasa PROTIV i 3 glasa SUZDRŽANA je donijeta
slijedeća

O D L U K A

Članak 1.

Za ravnateljicu javne ustanove “Gradska knjižnica Krapina” i m e n u j e se mr.Marina Krpan
Smiljanec.

Članak 2.

Ova Odluka stupa na snagu 8 dana od dana objave, a objavit će se u Službenom glasniku
Grada Krapine.

T O Č K A  12.

Donošenje Odluke o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće gradonačelnika i 
zamjenika gradonačelnika grada Krapine

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20.04.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.

Predsjednik Odbora za financije i proračun upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor 
na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o prijedlogu 
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Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada za 2009. godinu te je u navedenom tekstu 
uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Gradonačelnik je dao kratko obrazloženje  o navedenoj točci dnevnog reda, obavijestivši 
članove vijeća, da se ista mora donijeti zbog usklađivanja sa Zakonom, a isto tako je 
napomenuo, da se u financijskom dijelu  donošenjem ove odluke ništa ne mijenja, s obzirom 
na staru odluku.

Član gradskog vijeća g. Koret je postavio pitanje, na temelju čega je izračunata osnovica.

Gradonačelnik je odgovorio, da je to osnovica za državne dužnosnike.

Kako nije bilo drugih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je konstatirao, da je 
jednoglasno donijeta slijedeća 

O D L U K A

     D o n o s i  se Odluka o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće gradonačelnika i 
zamjenika gradonačelnika grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  13.

Donošenje Odluke o visini naknade za rad zamjenika gradonačelnika Grada Krapine

Predsjednik Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 20.04.2010. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.

Predsjednik Odbora za financije i proračun upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor 
na svojoj sjednici održanoj dana 19.04.2010. godine u 15,00 sati raspravljao o prijedlogu 
Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada za 2009. godinu te je u navedenom tekstu 
uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Kako nije bilo drugih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je konstatirao, da je sa 
12 glasova ZA i 6 glasova Suzdržana donijeta slijedeća 

O D L U K A

D o n o s i  se Odluka o visini naknade za rad zamjenika gradonačelnika Grada Krapine u 
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  14.

Izvještaj o radu gradonačelnika Grada Krapine za razdoblje od VI-XII mjesec 2009. godine

Gradonačelnik grada Krapine konstatirao je, da je puno aktivnosti u proteklom razdoblju bilo 
usmjereno na nastavak projekata, a to je cesta u zoni,  radovi na uređenju vodotoka 
Krapinščice, potom  izgradnja zgrade Centra za socijalnu skrb , koja bi prema informacija 
kojima raspolaže trebala biti završena i opremljena u drugoj polovici VII mjeseca ove godine. 
Nadalje je napomenuo,  da Grad nije stao sa provođenjem niti jednog projekta, a koji je 
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započet u 2009. godini. Nadalje se osvrnuo na probleme oko radova na izgradnji škola 
odnosno Područna škola u Škaričevu je gotova,  radovi na Područnoj školi u Podgori idu 
svojim intenzitetom, ali nije se uspjelo na početku godine započeti sa  radovima na Područnoj 
školi Lepajci, jer je susjed radio probleme, pa je  natječaj ponovljen i u ovoj godini će se krenuti 
sa  radovima na školi. Obavijestio je članove vijeća, da je dosta aktivnosti poduzeto oko 
osiguranja sredstava za vodoopskrbu i odvodnju i to da se osiguraju sredstva za tu namjenu 
za naselje Dolac, potom za visoku zonu Trški Vrh . Nadalje je istakao,  da su se u Programu 
Hrvatskih voda osigurala sredstva za izradu projektne dokumentacije za rekonstrukciju 
vodovodne mreže u samom centru Grada odnosno od „Konzuma“ do Trga te je ponovno 
napomenuo, da je pozitivno to, što niti jedan započeti projekat nije stao. Na konstataciju, da je
Grad nespreman dočekao otvorenje muzeja, gradonačelnik je odgovorio, da je Grad pokrenuo 
puno aktivnosti na uređenju samog lokaliteta, a isto tako se došlo do saznanja, da je Grad 
financirao izradu idejnog projekta prapovjesnog parka Hušnjakovo, pa je zatražena 
dokumentacija, kako bi se mogle poduzimati daljnje aktivnosti. Napomenuo je, da su pokrenuti 
razgovori sa HŽ-om, jer je velik dio zemljišta oko lokaliteta u njihovom vlasništvu, a oni su se 
očitovali,  da su voljni prodati zemljište, pa će Grad  nakon što dobi na uvid cijenu zemljišta
odlučiti se,  da li se ima financijske mogućnosti za otkup istog ili ne.

Kako nije bilo daljnjih pitanja ni prijedloga predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je 
donijet slijedeći 

Z A K L J U Č A K

P r i m a  se na znanje Izvještaj o radu gradonačelnika Grada Krapine za razdoblje od VI -XII 
mjeseca 2009. godine. 




